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Remiss av Naturvårdsverket hemställan om ändring i förordningen 
(2021:996) om engångsprodukter och förordning (2021:1002) om nedskräp-
ningsavgifter 

NV-04848-22, NV-01441-23 

 
Malmö stad lämnar följande remissvar rörande Naturvårdsverkets hemställan om ändringar i 
rubricerade förordningar. 
 

Yttrande 

Malmö stad har inga synpunkter rörande ändring i förordningen (2021:996) om engångspro-
dukter.  

Rörande förordningen (2021:1002) om nedskräpningsavgifter vill kommunen lämna nedan-
stående synpunkter. 

Ändringsförslag 10 § 
Ändringsförslaget innebär ett förtydligande av vilket avfall som ska rapporteras in men 
Malmö stad vill framhålla att kommunen i praktiken inte kan särredovisa de olika plastpro-
dukter som berörs i förordningen utifrån konkreta uppsamlade volymer.  
 
Kommuner ser också att de plastsorter som inrapporteringen avser sannolikt kommer att 
ändras över tid i samband med att det sker en produktutveckling från producenterna samt att 
lagar och föreskrifter ändras. 
 
Ändringsförslag 28 § 
Malmö stad kan inte se hur kommunen skulle kunna särredovisa mängder för de plastpro-
dukter som inrapporteringen avser (eller typ av skräp överhuvudtaget) som städas upp på 
något annat vis än genom schabloner som tagits fram från skräpmätningsresultat eller via 
stickprov. Om ändringen går igenom måste vägledningen från Naturvårdsverket till kommu-
nerna för hur beräkning av mängder ska göras vara rimlig för att det inte ska bli en extrem 
administrativ, tidsödande och ekonomisk börda för kommunerna. Här är förmodligen bästa 
lösningen att ta fram en schablon som baseras på skräpmätningarna som genomförs.  
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Konsekvensen för kommunerna som beskrivs i 6.2 ”Konsekvenser av föreslagen ändring”, 
att administrationen skulle minska till följd av att kommunerna vet vad som ska rapporteras 
är felaktigt, då det kommer krävas mycket mer av det från kommunens sida om berörda 
plastprodukter ska brytas ut i våra olika renhållningsmoment, t.ex. gatusopningen, plockning 
etc.  

 
Ändringsförslag 13 § 

Förslaget om att Naturvårdsverket ska göra en övergripande bedömning om kommunernas 
redovisade kostnader är rimliga i stället för att ta fram en samhällsekonomisk analys anser 
Malmö stad vara mer genomförbart. I det kommande arbetet för hur rimlighetsbedömningar 
ska göras vill Malmö stad påtala att platser/områden och orter i landet skiljer sig mycket åt i 
hur nedskräpade de är. Nedskräpningens omfattning skiftar också utifrån väderförhållanden 
och vilka event som pågår. 
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